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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads  

 

2019.gada 14.februāris                                                                               protokols Nr. 3. 
 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 10:00 

 

Darba kārtība 

Izglītības, kultūras, sporta un tūrisma komitejas jautājumi 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu  uzturēšanas izdevumu tāmes 

apstiprināšanu;  

2. Par grozījumiem Daugamles pamatskolas nolikumā. 

Sociālo lietu un veselības komitejas jautājum. 

3. Par ¼ daļas no dzīvojamās telpas - dzīvokļa Gaismas iela 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, 

izīrēšanu S.M.. 

Īpašumu komitejas jautājumi 

4. Par daļas no nekustamā īpašuma "Salnas -602", Daugmalē, nodošanu valdījumā PA "Ķekavas 

ambulance";  

5. Par pašvaldības kustamās mantas nodošanu P/A "Ķekavas ambulance", kas atrodas valdījumā 

nodotajās telpās "Salnas-15", Daugmale, Daugmales pagasts. 

Attīstības un uzņēmējdarbības atbalsta komitejas jautājumi 

6. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa piešķiršanu nekustamajam īpašumam Olektes upe;  

7. Par nekustamā īpašuma Gaismas ielā 1, Ķekavā,  Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa 

noteikšanu zemes vienības daļai, kurai piešķir apbūves tiesības;  

8. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "Upelnieki", Krogsils, 

Ķekavas pagasts;  

9. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam "Rakarīši", Krogsils, 

Ķekavas pagasts. 

Finanšu komitejas jautājumi 

10. Par grozījumiem  Komandējuma noformēšanas, atskaites iesniegšanas un izdevumu 

atlīdzināšanas nolikums nolikumā;  

11. Par grozījumiem  Ķekavas novada domes deputātu darba samaksas un sociālo garantiju  

nolikumā;  

12. Par apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu (par būvatļaujas atcelšanu “Elektroapgāde, 

"Skandas", Lapenieki); 

13. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu  „Baložu pilsētas ielu lietošanas kārtība” 

apstiprināšanu. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Sēdi protokolē – Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti:  

Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Juris Jerums, Neils Kalniņš, 

Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, 

Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko. 

mailto:novads@kekava.lv
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Pašvaldības darbinieki: 

Māris Bērziņš, Jolanta Jansone, Juris Križanovskis, Edgars Melnieks, Līga Mizovska, Andris 

Volanskis. 

Sēdē nepiedalās: Agnese Geduševa. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
 

Baire atklāj domes sēdi. 

 

Par darba kārtību 

Baire konstatē, ka iesniegti divi priekšlikumi – no Pozņaka un no Līča. Viņa aicina Pozņaku 

komentēt savu priekšlikumu.  

Pozņaks paskaidro, ka viņš piedāvā izslēgt astoto jautājumu, un norāda, ka šo jautājumu iesāka 

risināt jau iepriekšējais deputātu sasaukums. Sagatavotajā lēmuma projektā iekļauts viens no 

risinājumiem. Jau pēc komitejas sēdes viņš saņēmis papildus informāciju, ka šo jautājumu varētu 

risināt vēl citos veidos. Viņš piedāvā atgriezt lēmuma projektu atpakaļ komitejā, jo uzskata, ka šo 

jautājumu varētu risināt citā vieglākā veidā.  

Līcis paskaidro, ka iesniedzis priekšlikumu ar lūgumu labot ierakstu ieproiekšējās sēdes 

protokolā, kā to nosaka pašvaldības nolikums. Viņš nosūtījis e-pastā sēžu sekretāram savus 

precizējumus, tomēr sekretārs tos nebija izlasījis pirms protokola parakstīšanas,  tāpēc viņš aicina 

nobalsot par šo precizējumu iekļaušanu protokolā, jo uzskata, ka tie ir svarīgi. Līcis informē, ka 

kopā ar deputātu Klūdziņu iesniedzis tiesā prasību par informācijas nesniegšanu, kuru tiesa 

pieņēmusi. Līcis uzskata, ka deputāts ir tautas vēlēts priekšstāvis, kuram ir tiesības iegūt 

informāciju par pašvaldībā notiekošo. Līcis vēl paskaidro, ka piedāvātos papildinājumus ņēmis no 

audioieraksta, tomēr ērtāk ir, ja vārdi uzrakstīti uz papīra. Līcis kļuvis par deputātu, lai strādātu, 

un viņam iedzīvotāji ļoti bieži uzdod jautājumus, uz kuriem Līcis nevar atbildēt, jo viņam nav 

informācijas.  

Baire izsludina sēdē pārtraukumu, lai deputāti varētu iepazīties ar Līča iesniegto priekšlikumu 

par veicamajiem labojumiem protokolā. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:10 līdz 10:20.  

Baire atsāk sēdi un konstatē, ka par darba kārtību jautājumu nav, citu priekšlikumu nav un Baire 

atklāj debates. 

Debatēs piedalās Līcis, Jerums, Adats, Klūdziņš, Līcis, Vītols. 

Baire slēdz debates un aicina uzsākt balsošanas procedūru. 

 

 

Pamatojoties uz Voldemāra Pozņaka priekšlikumu –  

Lēmumprojektu par NĪ Gaismas ielā 1, Ķekavā, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa 

noteikšanu zemes vienības daļai, kurai piešķir apbūves tiesības, izslēgt no domes sēdes 

darba kārtības un atkārtoti šo jautājumu izskatīt AUA komitejas sēdē. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, 

Klūdziņš, Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko),  

" Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Pamatojoties uz Gata Līča priekšlikumu –  

Atbilstoši Ķekavas pašvaldības nolikuma 121.punktam lūdzu papildināt 30.01.2019 Domes 

sēdes protokolu 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm "Par" (Damlics, Kalniņš, Klūdziņš, Līcis), " Pret" – 1 (Baire),  

"Atturas" – 10 (Ceļmalnieks, Jerums, Keisters, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, 

Vītols, Žilko), “Nepiedalās” – 1 (Adats), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt. 

 

 

Baire aicina labot darba kārtību 

Līcis pauž viedokli par savu balsojumu – viņa priekšlikums nonācis līdz balsošanai tikai tāpēc, ka 

viņa teiktais netika ņemts vērā pirms protokola parakstīšanas. Līcis sola turpmāk savu viedokli 

iesniegt Namejā, un pat ja tas netiks atspoguļots protokolā, tas tiks pievienots protokolam. 

Jerums pilnīgi atbalsta Līča kunga vēlmi un tiesības viņa viedokli pievienot protokolam, tomēr 

viņam ir lūgums turpmākos precizējumos galvenokārt akcentēties uz savu izteikumu precizēšanu, 

nevis precizēt to, ko ir teikuši citi. 

Baire aicina balsot par laboto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, Klūdziņš, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2019.gada 14.februāra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS, SPORTA UN TŪRISMA 

 KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas  

izdevumu tāmes apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Dzintra Medne – Ķekavas novada izglītības iestādēs mācās bērni, kuru 

dzīvesvieta deklarēta citā administratīvajā teritorijā, tāpēc saskaņā ar Ministru kabineta 

noteikumiem aprēķināta izmaksu tāme vienam izglītojamajam, lai varētu veikt savstarpējos 

norēķinus starp pašvaldībām par sniegtajiem izglītības pakalpojumiem. 

Jautājumu nav, priekšlikumu nav, debatēs neviens nepiedalās un Baire aicina balsot par 

sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par sagatavoto lēmuma projektu 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, Klūdziņš, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmi no 

2019.gada 1.janvāra pēc 2018.gada naudas plūsmas uzskaitītiem izglītības iestāžu 

izdevumiem pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem 

pakalpojumiem. 

Lēmums Nr. 1. pielikumā.  

 

 

2. 
Par grozījumiem Daugmales pamatskolas nolikumā 

Par jautājumu ziņo Dzintra Medne – tika konstatēts, ka Daugmales pamatskolas nolikumā jāveic 

nelieli grozījumi un precizējumi, jautājumu izskatīja komitejā un atbalstīja. 

Klūdziņš lūdz Ceļmalniekam paskaidrot izmaiņu būtību. 

Ceļmalnieks paskaidro, ka grozījumi nolikumā nepieciešami, jo laika gaitā mainījušies vispārējie 

uzstādījumi. Piemēram 2013.gadā, kad apstiprināts esošais nolikums, bija noteikts, ka nolikumā 

jābūt precīzām atsaucēm uz Ministru kabineta noteikumiem. Tā kā Ministru kabineta noteikumi ik 

pa laikam mainās, tad tagadējais uzstādījums ir, ka atsaucēm jābūt vispārīgā formulējumā. 

Pagājušajā gadā pieņemti Tikumības noteikumi, kas saistās ar tikumības normām un to 

ievērošanu, līdz ar to ir daži noteikumi, kas jāiekļauj skolas nolikumā punktos, kas atspoguļo 

mācību norisi, tāpat nolikumā jābūt norādēm par iestādes juridisko statusu, arī precīzām 

adresēm, kurās tiek īstenota izglītības programma. Ceļmalnieks informē, ka materiāliem 

pievienots gan konsolidētais 2014.gada nolikums, gan nolikums, kāds tas izskatīsies pēc šo 

grozījumu pieņemšanas.  

Damlics jautā, vai ir korekts formulējums attiecībā uz ģerboni, jo viņam liekas, ka ir nevis domes 

ģerbonis, bet tomēr pašvaldības ģerbonis. 

Zvaigzne piekrīt Damlica teiktajam, ka domei nav sava ģerboņa, tāpēc pareizi ir Ķekavas novada 

pašvaldības ģerbonis. 

Ceļmalnieks nav pamanījis šo formulējumu, kurš 2013.gadā likās pareizs, bet šobrīd tā vairs nav, 

un piedāvā iesniegt atbilstošu priekšlikumu.  

Priekšlikums iesniegts un Ceļmalnieks to nolasa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumu. 

 

 

Pamatojoties uz Andra Ceļmalnieka priekšlikumu –  

Izteikt lēmumprojekta 1.1 punktu šādā redakcijā: 

“1.1.Izteikt nolikuma 1.4.punktu šādā redakcijā: “1.4. Skola ir pastarpinātās pārvaldes 

iestāde. Skolai ir sava simbolika, zīmogs ar Ķekavas novada ģerboņa attēlu un pilnu 

skolas nosaukumu, noteikta parauga veidlapas un norēķinu konts kredītiestādē.”” 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, 

Klūdziņš, Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko),  

" Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums ir atbalstīts, atbilstoši tiek labots lēmuma projekts, un Baire aicina par to balsot. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, Klūdziņš, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Daugmales pamatskolas nolikumā, apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2013.gada 8.augusta lēmumu Nr.5.§ 2..  

Lēmums Nr. 2. pielikumā.   

 

 

 

SOCIĀLO LIETU UN VESELĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

3. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu piešķirt dzīvojamo 

platību. Personas pēdējā dzīvesvieta bija Ķekavas novadā. Persona bija nonākusi Sociālā 

dienesta redzeslokā, kurš palīdzēja personai atjaunot personu apliecinošos dokumentus, tāpat 

persona uzsākusi līdzdarboties, lai varētu atgriezties sabiedrībā, kā pilnvērtīgs cilvēks. Tā kā 

personai nav dzīvesvietas, tad ir piedāvājums piešķirt viņai gultas vietu uz trīs mēnešiem. 

Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Damlics jautā, cik liela telpa personai tiks izīrēta, jo viņam liekas, ka tā ir ļoti maza platība. 

Žilko piekrīt, ka platība ir maza, jo pēc būtības viņai tiks izīrēta gultas vieta. Šobrīd šī piedāvātā 

telpa ir tukša, bet tajā paredzētas četras gultas vietas. 

Jautājumu vairāk nav, priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Baire aicina balsot par 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, Klūdziņš, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt S.M. ¼ daļu dzīvojamās telpas Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, uz 3 mēnešiem. 

Lēmums Nr. 3. pielikumā.  

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

4. 
Par daļas no pašvaldības nekustamā īpašuma nodošanu valdījumā 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – Ķekavas ambulance ierosinājusi pārņemt valdījumā telpas 

Daumalē, kur iepriekš strādāja ģimenes ārste, kura devusies pensijā. Ķekavas ambulance jau ir 

saņēmusi piekrišanu no vienas ģimenes ārstes veidot šajās telpās papildus praksi. Lai jautājumu 

sakārtotu juridiski, tad telpas jānodod valdījumā. Sagatavots lēmuma projekts, komiteja izskatīja 

un atbalstīja.  

Jautājumu un priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Baire aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Plkst. 11:07 deputāts Zintis Šaicāns iziet no sēžu zāles. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, Klūdziņš, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot Ķekavas novada pašvaldības aģentūrai “Ķekavas ambulance” valdījumā daļu no 

nekustamā īpašuma “Salnas-602” uz Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas 

ambulance” darbības laiku, noslēdzot atbilstošu valdījuma līgumu. 

Lēmums Nr. 4. pielikumā.  

 

 

5. 
Par pašvaldības kustamās mantas nodošanu valdījumā 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – šajās ārsta prakses telpās ir palikusi elektrokardiogrāfijas 

iekārta, kura iegādāta sen, atlikusī vērtība ir nulle, tomēr iekārta vēl darbojas, tāpēc tā arī 

jānodod ambulancei.  

Damlics jautā, vai šī ir vienīgā kustamā manta, kurai ir lietošanas vērtība. 

Jerums paskaidro, ka uzskaitē pašvaldībā šī bija vienīgā manta, tomēr telpās ir daudz lietu, kas 

piederēja ģimenes ārstei, bet kuras viņa nepaņēma un atstāja mantojumā. Daļa šo lietu nebūs 

izmantojama, bet daļu varēs izmantot. 

Jautājumu vairāk nav, priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Baire aicina balsot par 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, Klūdziņš, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot, ar pieņemšanas - nodošanas aktu, Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas 

ambulance” valdījumā pamatlīdzekli - “EKG aparāts ar piederumiem”. 

Lēmums Nr. 5. pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS UN UZŅĒMĒJDARBĪBAS ATBALSTA  

KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

6. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – saņemta zemes dienesta vēstule, ar kuru viņi lūdz 

piešķirt Olektes upes zemes vienībai lietošanas mērķi atbilstoši teritorijas plānojumam. Jautājums 

tika izskatīts un konstatēts, ka ir pamats šai zemes vienībai piešķirt dalīto lietošanas mērķi 

Jautājumu nav, priekšlikumu nav, debatēs neviens nepiedalās, un Baire aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, Klūdziņš, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Piešķirt nekustamā īpašuma: Olektes upe” zemes vienībai nosakot nekustamā īpašuma dalīto 

lietošanas mērķi  – fizisko un juridisko personu īpašumā vai lietošanā esošo ūdeņu teritorijas 

un zeme dzelzceļa infrastruktūras zemes nodalījuma joslā un ceļu zemes nodalījuma joslā.  

Lēmums Nr. 6. pielikumā.  

 

 

7. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – saņemts juridiskās personas iesniegums ar lūgumu 

apstiprināt izstrādāto zemes ierīcības projektu. 2018.gada aprīlī dome pieņēma lēmumu atļaut 

uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi robežu pārkārtošanai. Projekts ir izstrādāts atbilstoši 

darba uzdevumam un ir pamats to apstiprināt. 

Jautājumu nav, priekšlikumu nav, debatēs neviens nepiedalās, un Baire aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, Klūdziņš, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt SIA “G-Bergs” izstrādāto zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma Salienas 

ielā 1 un Salienas ielā 3 nekustamajā īpašumā “Upelnieki”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, 

robežu pārkārtošanai  

Lēmums Nr. 6. pielikumā.  

 

 

8. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pašvaldībā saņemts juriskas personas iesniegums ar 

lūgumu atļaut izstrādāt detālplānojumu ar mērķi – īpašumu sadalīt savrupmāju būvniecībai. Jau 

2010.gadā dome atļāva izstrādāt detālplānojumu šim īpašumam, bet dažādu apstākļu dēļ 

detālplānojuma izstrāde netika uzsākta. Šobrīd, mainoties faktiskajiem un tiesiskajiem apstākļiem, 

jāatceļ 2010.gada lēmums un jāpieņem jauns lēmums par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu ar 

jauniem noteikumiem. 

Jautājumu un priekšlikumu nav, debatēs neviens nepiedalās, un Baire aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, Klūdziņš, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Rakarīši”, Krogsilā, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 8. pielikumā.  
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FINANŠU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

9. 
Par grozījumiem  nolikumā “Komandējuma noformēšanas, atskaites iesniegšanas un 

izdevumu atlīdzināšanas nolikums” 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – pēc izmaiņu veikšanas pašvaldības nolikumā ir sagatavoti 

grozījumi iekšējos nolikumos. Šajā konkrētajā nolikumā veikti grozījumi vairākos punktos, Baire 

tos nosauc, un būtiski ir tas, ka tiek paredzēts rīkojumu par domes priekšsēdētāja vai vietnieku  

nosūtīšanu komandējumā ar uzdevumu nodot deputātiem iepazīties. 

Jautājumu un priekšlikumu nav, debatēs neviens nepiedalās, un Baire aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Jerums, Keisters,  Medne, Pozņaks, Priede, 

Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" –  2 (Damlics, Klūdziņš), "Atturas" –2 (Kalniņš, Līcis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada pašvaldības nolikumā “Komandējuma noformēšanas, 

atskaites iesniegšanas un izdevumu atlīdzināšanas nolikums”, apstiprināts ar Ķekavas 

novada domes 2011.gada 30.jūnija lēmumu Nr.1.§ 1..  

Lēmums Nr. 9. pielikumā.  

 

 

10. 
Par grozījumiem  Ķekavas novada domes deputātu darba samaksas un  

sociālo garantiju  nolikumā 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire – arī šajā nolikumā izmaiņas veiktas, pamatojoties uz 

grozījumiem saistošajos noteikumos, atrunājot atvaļinājuma piešķiršanas kārtību. 

Jautājumu un priekšlikumu nav, debatēs neviens nepiedalās, un Baire aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Jerums, Keisters,  Medne, Pozņaks, Priede, 

Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" –  1 (Klūdziņš), "Atturas" –3 (Damlics, Kalniņš, Līcis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes deputātu darba samaksas un sociālo garantiju 

nolikumā, apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2018.gada 1.marta lēmumu Nr.5..  

Lēmums Nr. 10. pielikumā.  

  

 

11. 
Par apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne – saņets privātpersonas iesniegums par būvatļaujas 

apstrīdēšanu, pamatojumā norādot, ka elektrolīnija paredzēta plānotajās sarkanajās līnijās, tāpēc 

saskaņošanu nevar veikt ar paziņošanas kārtību, bet projekts būtu jāsaskaņo ar visiem 

īpašniekiem, kurus skar šī līnija. Izvērtējot pašvaldības rīcībā esošos dokumentus, tika konstatēts, 

ka ir spēkā stājies detālplānojums, ar kuru ir noteiktas sarkanās līnijas, līdz ar to būvprojektu var 

saskaņot paziņošanas kārtībā, un tāpēc apstrīdēšanas iesniegums ir noraidāms un būvatļauja 

atstājama spēkā. 



 

 9 

Klūdziņš jautā, tad kāpēc iesniedzējs tā uzskata, un Zvaigzne paskaidro, kādā veidā iesniedzējs 

varēja kļūdīties. 

Klūdziņš no skaidrojuma saprot, ka plānotās un atļautās sarkanās līnijas atšķiras. 

Zvaigzne piekrīt, un papildus paskaidro, ka projektu vēlas realizēt noteiktajās sarkanajās līnijās. 

Līcis jautā, vai pēc izbūves sarkanās līnijas mainīsies, un Zvaigzne to noliedz. 

Jautājumu vairāk nav, priekšlikumu nav, debatēs neviens nepiedalās, un Baire aicina balsot par 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, Klūdziņš, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atstāt negrozītu Ķekavas novada būvvaldes 2018.gada 20.septembrī  izdoto Būvatļauju Nr. 

BIS-BV-5.24-2018-8217 objektam “Elektroapgāde, "Skandas", Lapeniekos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā”. 

Lēmums Nr. 11. pielikumā.  

 

12. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

Baire informē, ka jautājumu izskatīja trīs komitejās, komitejas veica noteikumos dažādus 

labojumus, un ir arī iesniegts priekšlikums.  

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks – saskaņā ar likumu par autoceļiem, izstrādāti Baložu 

pilsētas ielu lietošanas noteikumi. Saistošie noteikumi nosaka pilsētas ielu, kas minētas noteikumu 

pielikumā, lietošanas noteikumus un tajos arī paredzēta atbildība par lietošanas noteikumu 

neievērošanu. 

Baire aicina Vītolu komentēt savu priekšlikumu. 

Vītols nolasa noteikumu 15. punktu un paskaidro, ka piedāvā izslēgt no šī punkta vārdus “pēc 

Ķekavas novada pašvaldības pieprasījuma”, tādējādi atstājot īpašniekiem tiesības pašiem 

izvēlēties - atjaunot vai neatjaunot viņu īpašumā esošās komunikācijas pie ielu pārbūves vai 

remonta. Pielikumā viņš pievienojis šī punkta jauno versiju. 

Klūdziņš nesaprot, ja jautājums izskatīts trīs komitejās, tad kāpēc priekšlikums ir tikai domes sēdē. 

Vītolam šis priekšlikums radies jau pēc komitejām jautājumā pamatīgāk iedziļinoties, un šobrīd 

grozījumus var izdarīt tikai ar balsojumu par priekšlikumu. 

Kūdziņš atceras, ka sākotnēji notika diskusija, vai šos noteikumus izstrādāt, kā saistošos, vai kā 

iekšējos. Viņš saprot, ka beigās panākta vienošanās, ka tie būs sasitošie noteikumi, un tas atbilst 

arī citu novadu pieredzei. 

Melnieks paskaidro – sākotnēji bija izstrādāti saistošie noteikumi ielu lietošanai un uzturēšanai, 

kurus izskatīja Īpašumu komitejā un tos noraidīja, un aicināja izvērtēt citu novadu pieredzi. 

Rezultātā sākotnējie noteikumi tika sadalīti divās daļās. Noteikumi ielu lietošanai šobrīd 

sagatavoti, kā saistošie noteikumi, jo Baložu pilsētas ielas lieto visi sabiedrības locekļi, un 

saistošajos noteikumos iestrādāts punkts, kas paredz, ka pašvaldība ielu uzturēšanai izstrādā 

iekšējos noteikumus. Viņš norāda, ka materiāliem pievienoti arī ielu uzturēšanas noteikumi, kuri 

šobrīd ir tikai kā informatīvs materiāls, bet, ja šie noteikumi stāsies spēkā, tad tiks virzīti arī 

iekšējiem noteikumi par ielu uzturēšanu. 

Klūdziņš jautā, vai noteikumi ir skaņoti ar Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministriju 

(turpmāk tekstā -VARAM). 
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Melnieks paskaidro, ka šobrīd tie nav skaņoti ar VARAM, bet, ja dome tos šodien atbalstīs, tad 

saskaņā ar likumā noteikto procedūru, saistošos noteikumus nosūtīs VARAM atzinuma sniegšanai. 

Tālāk Melnieks paskaidro iemeslus, kāpēc viņi neveica iepriekš šo skaņošanas procedūru. 

Klūdziņš nav sapratis iemeslus, kāpēc nav notikusi saskaņošana ar VARAM. 

Melnieks vēlreiz skaidro procedūru, kādu iziet saistošie noteikumi pēc to pieņemšanas domē. 

Klūdziņš pauž viedokli – jau iepriekš zinot, ka VARAM var saistošos noteikumus neapstiprināt, 

varbūt tomēr vajadzētu veikt iepriekšēju saskaņošanu, kaut arī tas nav paredzēts. 

Melnieks skaidro – bažas, ka noteikumus VARAM varētu neapstiprināt, bija par noteikumu 

sākotnējo redakciju, kurā bija iekļauta arī ielu uzturēšana, tomēr šobrīd, kad noteikumi sadalīti 

divās daļās, šīm bažām vairs nav pamata, jo ielas lieto visa sabiedrība, un kaut kādus noteikumus 

sabiedrības locekļiem var izvirzīt tikai ar likumu vai saistošiem noteikumiem.  

Jautājumu vairāk nav, un Baire atklāj debates. 

Debatēs piedalās Pozņaks. 

Baire slēdz debates un aicina uzsākt balsošanas procedūru. 

 

 

Pamatojoties uz Aigara Vītola priekšlikumu –  

Saistošo noteikumu 15. punktu izteikt šādā redakcijā: “15.Komunikācijas, kuras atrodas 

ielas sarkano līniju koridorā un nav saistītas ar ielas lietošanu, jāuztur kārtībā un ielas 

pārbūves vai atjaunošanas gadījumā par saviem līdzekļiem jāpārbūvē to īpašniekiem.” 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Kalniņš, Keisters, 

Klūdziņš, Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko),  

" Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums ir atbalstīts, tiek laboti saistošie noteikumi, un Baire aicina balsot par laboto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Keisters, Klūdziņš, Medne, 

Pozņaks, Priede, Šaicāns, Variks, Vītols, Žilko), " Pret" –  nav, "Atturas" – 2 (Kalniņš, Līcis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:   

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.3/2019 “Baložu pilsētas 

ielu lietošanas kārtība” un to paskaidrojuma rakstu  

Lēmums Nr. 12. pielikumā.  

 

Sēde tiek slēgta plkst. 11:40. 

 

Sēdes vadītāja:  (PARAKSTS1)  V.Baire 

 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 

1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO  PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


